
Protokoll - Menighetsrådsmøte januar 2025

Dato: 30.01.2025 18:30

Sted: Kirkekontoret

Deltagere:

Solrun Merete Tjøstheim (Styreleder)

Øyvind Voie (Nestleder)

Kirsti Harda Frøshaug (Styremedlem)

Marianne Rise Trøhaugen (Styremedlem)

Anita Reitan (Styremedlem)

Oddvar Sollien (Styremedlem)

Vidar Wilhelmsen (Styremedlem - Fritatt resten av valgperioden fra
feb.2025, Oddvar rykker opp til styremedlem)

Bjørn Eirik Marthinsen (Varamedlem)

Inger-Lise Haarberg (Rådgiver)

Elisabeth Lund (Styremedlem - Sokneprest) - ikke til stede

Magnus Stensrud (Styremedlem) - ikke til stede

Karina Fredly Sætre (Styremedlem) - ikke til stede

Christiane Spilling (Varamedlem) - ikke til stede

Monita Skaali (Daglig leder) - ikke til stede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 25/2/1, vedtakssak

Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 25/2/2, orienteringssak

Årshjul vinter/vår 2025

Oversikt over tentative saker denne våren. Årshjulet er arbeidsredskap for
menighetsrådet

Fjellhamar Sokn
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Sak 25/2/3, orienteringssak

Utlysning av kapellanstilling

Det er nå gitt klarsignal fra Borg Bispedømme om at vi får utlyse kapellanstillingen. 
Det orienteres i møte (beskjeden kom 23.01.25), men ta gjerne med tanker du
tenker er viktig for denne stillingen og menigheten inn i møte. Hvilken "type" prest
ønsker vi, egenskaper og oppgaver.
Det er tette frister, så det blir rask og god jobbing.
Legger ved dokumentene fra forrige runde

Fra møtet: Det ble gitt innspill til stillingsannonsen. Det lages et utkast som sendes
på høring på mail til MR og sokneprest.
Det kan bli innkalt til ekstraordinært MR møte i mars i forbindelse med ansettelse,
slik at ikke ansettelsesprosessen forsinkes.

Sak 25/2/4, vedtakssak

Fritak fra menighetsrådet

Vidar Wilhelmsen ber om fritak som medlem av Fjellhamar menighetsråd i trå med
Kirkeordning for Den Norske Kirke §10, første og andre ledd.

Vedtak

Vidar Wilhelmsen innvilges fritak fra menighetsrådet for resten av innvalgt periode
på grunn av flytting til annen kommune. Oddvar Sollien går inn som fast medlem av
menighetsrådet.

Vedtaket var enstemmig.
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Sak 25/2/5, diskusjonssak

Evaluering av juleaksjonen

Saken er berammet til kl 20, slik at Christiane Spilling for være med. 
Juleaksjonen er en viktig aksjon som bidrar til gode inntekter for menighet og
misjonsprosjekt.
Årets aksjon resulterte i 67 696 kroner, som fordeles 50/50 mellom menighet og
misjon. Dette året og foregående år er ble misjon delt på Latvia og TCN. Denne
fordelingen kan se ut til ikke å være i tråd med tidligere vedtak i MR, dette vil vi
komme tilbake til før sommeren.

Til diskusjon: Hva fungerte bra under juleaksjonen, og hva kan fungere bedre for
juleaksjonen i 2025?

Kommentarer:
Fin kveld med mye folk og flott konsert.
Vanskelig å få gevinster fra butikkene, bør kanskje starte tidligere å etterspørre dette
til neste år. Enklest å få gavekort til bilvask, fruktkurver og pizza osv.. I lekebutikken
har vi også fått mye fra.
Annonse på FB kom det kun liten respons, her burde man ha begynt å
annonsere tidligere.
Hva kan gjøres bedre neste år:
Avklare roller, en leder og formelt avslutter kvelden. Forlenge kveldsprogrammet
med 30-60 minutter, slik at det blir to loddtrekninger, og ikke så travelt. Den første for
barna og for voksne til slutt.
Starte tidligere med å oppmuntre til å bidra med gevinster.
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Sak 25/2/6, diskusjonssak

Medarbeiderfest

Ved evaluering av kombinert menighetsfest og medarbeiderfest mars 2024
bestemte menighetsrådet seg for å prioritere medarbeiderfest framover. Bakgrunnen
for dette er viktigheten av å synliggjøre frivilligheten, og markere at vi sette pris på
den innsatsen som gjøres for menigheten, enten innsatsen gjøres i i kirken, andre
steder, eller i hjemmet. 

Forslag til dato: 1. juni og at vi starter kl 17.00.
Diskutere forslag til program
Opprette en hurtigarbeidende gruppe som kan lage rammen om festen, og involvere
alle når behovene er kartlagt?

Det MR som arrangerer festen, det er derfor viktig å sette av datoen nå.

Notat:
Flytte medarbeider festen til September, lander dette når Elisabeth er tilbake.
29.-31. august er det menighetsweekend.

Sak 25/2/7, vedtakssak

Ompostering

I 2022 gikk Lativa med kr 31 129,12 i underskudd. (aktivitet 172 i 2022)
I 2023 gikk det med kr 4 757,17 i underskudd. (aktivitet 350 i 2023)
Disse beløpene har ikke blitt korrigert med bundet fond (misjonsfond 2510064)
Dette bør korrigeres slik at kostnader blir belastet på riktig plass.

Vedtak

Misjonsfond 2510064 gikk i 2022 med kr 32 129,12 og i 2023 med kr 4757,17 i 2023
med underskudd.
Dette skal tas i fra bundet fond (misjonsfond 2510064) og skal settes inn på
disposisjonsfond.

Vedtaket var enstemmig.
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Sak 25/2/8, diskusjonssak

Budsjett 2025

Vi starter på budsjettarbeidet for 2025. Budsjettet tas med til møtet i papirform.

I møte; det ble redegjort for avklaringer som må gjøres før budsjettarbeidet er klart

Sak 25/2/9, orienteringssak

Nytt fra stab, råd og utvalg

Kommentarer:
Diakoniutvalget:
Ønsker seg en mann i utvalget, da de kun er damer der nå.
16.mars skal de ha gudstjeneste 
Diakoniplanen vil bli lagt ut på nett når den er renskrevet.

Fellesrådet:
Jobber med budsjett, og vil være ferdig behandlet 5.februar. De har fått alt de ba om
fra kommunen på innvesteringer.

Sak 25/2/10, orienteringssak

Eventuelt
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